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DUBAI, UNITED ARAB EMIRATES, January 25, 2024 /EINPresswire.com/ -- The landmark 20th

edition of Dubai International Wood and Woodworking Machinery Exhibition (Dubai WoodShow),

is set to captivate industry enthusiasts and professionals alike from March 5 to 7, 2024, at the

prestigious Dubai World Trade Centre. This annual event, a beacon in the wood industry

calendar, promises to showcase the latest trends, innovations, and technologies in the global

wood and woodworking machinery sector.

A diverse array of country pavilions will grace Dubai WoodShow, offering a unique platform for

international exhibitors to present cutting-edge products and advancements. The participating

nations include the USA, Italy, Germany, China, India, Russia, Portugal, including other CIS

countries, European countries, ASEAN countries. Each pavilion will highlight the unique

contributions and innovations of their respective wood industries, fostering cross-cultural

exchange and collaboration.

Dubai WoodShow continues to be a significant gathering point for wood exporters,

manufacturers, suppliers, and industry leaders from around the world. This year, a remarkable

total of more 50 countries will actively participate in the event, with 15,000 expected visitors,

providing a truly global perspective on the wood industry.

Dubai WoodShow, committed to facilitating knowledge exchange and business opportunities,

has curated a comprehensive program for attendees. The exhibition will feature the latest trends

in wood manufacturing, machinery, and technology, offering insights into the current state and

future direction of the global wood market. Meanwhile, the Conference, with a thematic focus on

"Sustainable Forest for Timber Production," will provide a comprehensive exploration of the

critical intersection between timber production, forest health, and environmental protection. 

Dubai WoodShow, one part of the Global WoodShows series, known as the "leading platform for

wood and woodworking machinery in the Middle East region,” is a premier destination for local

and international building material suppliers, dealers, and distributors, furniture and machinery

manufacturers, architects, interior designers, contractors, developers, and construction

companies to not only share knowledge and expertise but to engage in collaborative and

investment opportunities with exhibitors from different countries. 

http://www.einpresswire.com


Participants of Dubai WoodShow can expect a diverse and comprehensive showcase of product

categories. From MDF, sawn wood, engineered wood, fibreboard, plywood, and veneer to

edgebanding, panels, abrasives, coatings, woodworking machinery, furniture manufacturing

machinery, furniture tools and accessories, and woodworking tools and accessories will be a part

of Dubai WoodShow.

Dubai WoodShow will be held with support from partner associations, including Portuguese

Association of Wood and Furniture Industries (AIMMP), Indian Woodworking Machinery

Manufacturers’ and Traders’ Association (IWMMTA), and French Timber, American Hardwood,

American Softwood, Eumabois, Quebec, AIMSAD Machinery Association, ATIBT, KOFPI, Croatian

Wood Cluster, Society of Engineers, Contractors Associations, and BIFA.

To exhibit or register for Dubai WoodShow, please visit:

https://www.woodshowglobal.com/dubai

2024 باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعم يف ةزيمتم ةيلود ةحنجأ

دنهلاو نيصلاو ايناملأو ايلاطيإو ةيكيرمألا ةدحتملا تايالولا ةكراشملا لودلا لمشت  •

لاغتربلاو ايسورو

2024 سرام 7 ىلإ 5 نم ةرتفلا لالخ ضرعملا دقعني  •

نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعم مضي :2024 رياني 25 ،ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا ،يبد

ةيجولونكتلا تاينقتلاو ةعانصلا تاهاجتا ثدحأ حرطت ةزيمتم ةيلود ضرع ةحنجأ باشخألا

.ماعلا اذه رئاز 15000 نم رثكأ تابلطتم ةيبلتل ةيبشخلا تاجتنملاو

ةصنملا ،باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعم نم نيرشعلا ةرودلا تايلاعف قلطنت

7 ىلإ 5 نم ةرتفلا لالخ ،طسوألا قرشلا ةقطنم يف باشخألا عينصت نئاكمو باشخألل ةدئارلا

.يملاعلا يراجتلا يبد زكرم يف ،لبقملا سرام

يف تاروطتلاو تاجتنملا ثدحأ ضارعتسال نيضراعلا مامأ ةديرف ةصنم ةيلودلا ةحنجألا رفوت

نيصلاو ايناملأو ايلاطيإو ةيكيرمألا ةدحتملا تايالولا ةكراشملا لودلا لمشتو .عاطقلا

لودلاو ةلقتسملا لودلا ةطبار نم تاكراشم بناج ىلإ ،لاغتربلاو ايسورو دنهلاو

تاراكتبالاو تامهاسملا ىلع ءوضلا حانج لك طلسيو .ASEAN ايسآ قرش بونج لودو ةيبوروألا

لمعلاو تاكارشلا دقع صرفو تاربخلاو براجتلا لدابت ززعي ام ،ةيبشخلا تاعانصلل ةديرفلا

.كرتشملا

ىلع ةتباثلاو ةزيمملا ثادحألا نم ًادحاو باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعم دعي

كراشيو ،ملاعلا لود فلتخم نم عاطقلا يف نييسيئرلا نيبعاللاو باشخألل نيردصملا ةدنجأ

ةعانصل اًيقيقح اًيملاع اًروظنم رفوي ام ،ةلود 50 نم رثكأ ماعلا اذه ضرعملا يف

.باشخألا

عينصت تاينقت ضرعتسيو عاطقلا يف ًايئيب ةلوؤسملا تاسرامملا ىلع ءوضلا ضرعملا طلسيو

.ةيبشخلا لامعألا عاطق يف ةمادتسالا زيزعت فدهب .ةمادتسملا باشخألا ديروتو

https://www.woodshowglobal.com/dubai


تحت ملاعلا ءاحنأ عيمج نم نيضراعلا تائم باشخألا نئاكمو باشخألل يلودلا يبد ضرعم عمجي

ثاثألا يعنصمو نييلودلاو نييلحملا ءانبلا داوم يعزومو راجتو يدروم بناج ىلإ دحاو فقس

.نيروطملاو نيلواقملاو يلخادلا روكيدلا يممصمو نييرامعملا نيسدنهملاو تالآلاو

تاجتنملا نم ةعونتمو ةعساو ةعومجم ىلع عالطالا ةصرف نيكراشملل ضرعملا حيتي امك

،يقئاقرلا بشخلاو ،ةيفيللا حاولألاو ،يسدنهلا بشخلاو ،روشنملا بشخلا لمشت ةيبشخلا

،ةطشاكلا داوملاو ،ةيبشخلا تالآلاو ،تاقحلملاو تاودألا ضارعتسا بناج ىلإ ،حاولألاو

 .ةيبشخلا تاءالطلاو

ةيلحم ةدئار تاكرشو تاسسؤمو تايعمج نم يمسر معدب ىظحي ضرعملا نأ ركذلاب ريدجو

،(AIMMP) ثاثألاو بشخلا تاعانصل ةيلاغتربلا ةطبارلا ، French Timber اهنم ،ةيملاعو

يكيرمألا سلجملا ،(IWMMTA) ةيبشخلا لامعألا تالآ راجتو يعنصمل ةيدنهلا ةطبارلا

يبوروألا داحتالا ،ةنيللا باشخألا ريدصتل يكيرمألا سلجملا ،ةبلصلا باشخألا ريدصتل

يف نيسدنهملا ةيعمج ،ةيتاوركلا باشخألا ةعومجم ،باشخألا عينصت تالآ يعنصمل

يروكلا دهعملا ،تالآلل AIMSAD ةيعمج ،تارامإلا يف نيلواقملا ةيعمج ،تارامإلا

،Binh Duongباشخألا عينصت تالآو ثاثألل يلودلا جنود هنيب ضرعم ،KOFPI تاباغلل

.كيبيك يف باشخألا ريدصت بتكمو ، ATIBTةيئاوتسالا باشخألل ةيلودلا ةينقتلا ةطبارلا

-ىهتنا-

https://www.woodshowglobal.com/dubai ةرايزب مق ،ضرعملا يف ليجستلا وأ ةكراشملل
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